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Bakgrunn: 
I henhold til plan- og bygningslovens §11- 12 og i henhold til vedtak i Lurøy 
formannskap den 23.10.2019 i sak 89/19, ble det i slutten av oktober 2019 varslet 
oppstart arbeid Kommunedelplan Kvarøy og høring planprogram.  
 
Planprogram ble vedtatt i Lurøy formannskapet den 26.02.2020 i sak 6/20. Arbeid med 
forslag til kommunedelplan Kvarøy foregikk parallelt med høring av planprogrammet 
og fortsatte i tiden etter at planprogrammet ble vedtatt. Under arbeid med planforslag 
hadde kommunen god dialog med Kvarøy lokalutvalg.  
 
Lurøy formannskap vedtok i møte den 27.05.2020, sak 52/20, at planforslag skulle 
legges ut til offentlig høring i henhold til plan- og bygningslovens §11-14. Kort tid etter 
at planforslaget ble sendt ut på høring, fikk kommunen innspill fra næringsaktører på 
Kvarøy med forslag til konkrete tiltak – bygging av hotell/overnattingsboliger i Nordre 
Indre Kvarøy og føring en gang-/sykkelsti rund hele Indre Kvarøy.  
 
Disse innspillene ble sendt ut til høringsparter som tillegg til planforslaget uten ny 
politisk behandling. (Formannskapet ble orientert om disse tilleggshøringene) 
 
Planforslaget og spesielt det ettersendte forslag til gang- og sykkelsti samt hotell ble 
møtt med flere innsigelser fra Statsforvalteren, en innsigelse fra Nordland 
Fylkeskommune samt negative uttalelser fra fastboende, Kvarøy lokalutvalg og 
Naturvernforbundet for Rana og omegn. På bakgrunn av innkomne innspill ble forslag 
til kommunedelplan Kvarøy revidert. Den 11.12.2020 vedtok Lurøy formannskap som 
planutvalg i sak 150/20, at forslag til kommunedelplan Kvarøy legges ut på 2. gangs 
offentlig ettersyn. Planen ble lagt ut på ny høring med høringsfrist den 10. februar 2021.  
 
Statsforvalteren i Nordland fikk forlenget høringsfrist til den 24. februar, men mot 
slutten av denne fristen startet kommunen og Statsforvalteren dialog med hensikt å 
avklare nødvendige endringer i planforslag kommunedelplan Kvarøy, slik at planen kan 
vedtas i kommunestyre uten 3. gangs offentlig høring. På bakgrunn av diskusjon i møte 
med Statsforvalteren den 22. februar 2021, sendte kommunen den 25. februar 2021 
brev til Statsforvalteren i Nordland. I brevet gjorde kommunen rede for hvilke endringer 
som vil gjøres i plan.  
 
Endringene, som kommunen ønsker å gjøre, gjelder for det meste næringsområde 
NR1. Siden kommunen viste ikke konkret siden nylig, hvordan hele Kallervika kan 
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utnyttes, ble hele området gitt et generelt næringsformål, og det ble satt krav om 
detaljregulering for hele området. Problemet med næringsformål er at formålet åpner 
for at hele Kallervika kan reguleres til areal som skal fylles ut i sjøen. Dette ville ført til 
veldig store konsekvenser for landskap og naturmiljø og andre interesser. Det er 
verken ønskelig eller hensiktsmessig å åpne for så stort inngrep i Kallervika.  
 
For en stund siden fikk kommunen innspill fra Kvarøy fiskeoppdrett AS med relativt 
detaljert informasjon som viser hvordan Kallervika ønskes utnyttet. Det er en stor fordel 
dersom kommunen kan ta med de planlagte arealformålene med i kommunedelplan 
Kvarøy. Da er det mye lettere for Statsforvalteren å godkjenne de konkrete løsninger 
versus at hele området gis et generelt formål som åpner for at det tillates regulering til 
et omfattende inngrep.  
 
Selv om kommunen spesifiserer i plankartet hvilke formål skal Kallervika reguleres til 
senere, skal krav om detaljreguleringsplan for området bestå i kommunedelplan 
Kvarøy. Dette er nødvendig for å kunne i reguleringsrunden utrede på detaljnivå 
konsekvenser som de planlagte tiltak vil ha for miljø og samfunn.  
 
Mulighet for bygging med direkte hjemmel i kommunedelplan uten krav om 
reguleringsplan 
Statsforvalteren stiller stadig strengere krav til tolkning av bestemmelser i plan og 
bygningslovens §12-1. I samtalen med Statsforvalteren i Nordland den 22.02.2021 ble 
det drøftet spørsmål om at det må settes krav om detaljregulering for boligområde B1. 
En slik endring er nødvendig for å oppfylle lovens krav om reguleringsplan for større 
utbyggingstiltak i plan og bygningslovens §12-1: 
§ 12-1.Reguleringsplan 

Reguleringsplan er et arealplankart med tilhørende bestemmelser som angir bruk, vern og 
utforming av arealer og fysiske omgivelser. 

Kommunestyret skal sørge for at det blir utarbeidet reguleringsplan for de områder i kommunen 
hvor dette følger av loven eller av kommuneplanens arealdel, samt der det ellers er behov for å sikre 
forsvarlig planavklaring og gjennomføring av bygge- og anleggstiltak, flerbruk og vern i forhold til 
berørte private og offentlige interesser. 

For gjennomføring av større bygge- og anleggstiltak og andre tiltak som kan få vesentlige 
virkninger for miljø og samfunn, kreves det reguleringsplan. () 
 

Bygging av 5 nye boliger vil trolig kunne tolkes som «et større tiltak». En annen grunn, 
for at kommunen kan vanskelig åpne for utbygging av område B1 uten krav for videre 
regulering, er at det ikke finnes bebyggelse i området fra før. For at tiltak skal kunne 
tolkes som «mindre utbyggingstiltak», skal det være bebyggelse i område fra før, og 
ny bebyggelse skal underordne eksisterende bebyggelse i stil, farge, osv. Det er krav 
om dette i plan- og bygningslovens §11-10, ledd 1. Det heter også i lovkommentar til 
denne paragrafen: 
 
Nr. 1 gir hjemmel for å kunne fastsette bestemmelser om at mindre utbyggingstiltak 
ikke krever ytterligere plan. Bestemmelsen er ny i forhold til utvalgets forslag og 
innebærer en viss lemping av kravet om at ny utbygging skal ha grunnlag i 
reguleringsplan. Det forutsettes at dette gjelder byggetiltak i eksisterende bebygde 
områder der den nye bebyggelsen kan innpasses i en bestående struktur, og at den 
nye bebyggelsen underordner seg bestående bygninger når det gjelder 
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bygningshøyde, volum, grad av utnytting mv., samt at den nye bebyggelsen kan 
benytte seg av teknisk eksisterende infrastruktur og transportsystem.  
 
Tidligere praktiserte kommunen utlegging av mindre nye områder for 
boligbebyggelse uten krav om reguleringsplan. Slik ble det utarbeidet 
kommunedelplaner for Lovund, Sleneset, Onøy/Lurøy, Tonnes, Stokkvågen og 
Aldersund. Nå er Statsforvalteren blitt strengere til tolkning av lovens bestemmelser. 
Derfor anbefaler saksbehandleren at det stilles krav om reguleringsplan for 
boligområde B1. 

 

 

Figur 1. Område B1 

Hvordan kan kommunen løse denne problemstillingen i fremtiden? Kommunen kan 
kanskje drøfte mulighet å utarbeide kommunale områdereguleringsplaner for sine 
kretser. Slike planer kan gradvis erstattet tidligere vedtatte kommunedelplaner. I en 
områdereguleringsplan kan kommunen både åpne for ny bebyggelse direkte fra plan 
og stille krav om videre detaljregulering der det er nødvendig å utrede noen forhold i 
en detaljplan. Det heter i plan- og bygningslovens §12-2: 
 
§ 12-2.Områderegulering 
Områderegulering brukes av kommunen der det er krav om slik plan i 
kommuneplanens arealdel, eller kommunen finner at det er behov for å gi mer 
detaljerte områdevise avklaringer av arealbruken. 
Områderegulering utarbeides av kommunen. Kommunen kan likevel overlate til andre 
myndigheter og private å utarbeide forslag til områderegulering. 
 
Nå legges forslag til kommunedelplan Kvarøy for sluttbehandling i formannskap som 
planutvalg og i kommunestyre. Alle uttalelser og innspill til 2. gangs høringsforslag er 
kommentert nedenfor: 
 
Statsforvalteren i Nordland sendte uttalelse den 25.02.2021. Statsforvalteren viser til 
kommunens oversendelse den 25.02.2021 (omtalt lenger ovenfor i saksfremlegget). 
Videre viser Statsforvalteren til sin uttalelse med innsigelse sendt kommunen den 
23.08.2020, revidert utkast til kommunedelplan Kvarøy sendt ut på 2. gangs høring den 
10.12.2020, epost utveksling med planmessig klargjøring og møte med kommunen den 
22.02.2021 (omtales lenger ovenfor i saksfremlegget). Det heter videre i uttalelsen: 
 
Havn i Kallervika  
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I brevet fra dere av 25.02.21 viser dere en arealdisponering i Kallervika der sjøarealene 
er lagt ut til havneområde i sjø, mens strandområdet og områdene innenfor er lagt ut 
til friluftsformål. I stedet for at hele bukta legges ut til næringsformål, er dette nå 
nærmere spesifisert til «Fritids/turistformål» i sør og havn med atkomst, molo og kai i 
nord. Statsforvalterens innsigelse var knyttet til at hele bukta, i begge planforslagene 
som har vært på høring, har vært lagt ut til næringsformål, noe som la til rette for 
utfylling av området, jf. bildet til høyre.  
 

       
Forslag til endring     Høringsutkast 
Figur 2. Kallervika 

 
 
Om kommunen vedtar planen med en arealdisponering som angitt på bildet til 
venstre vil derfor Statsforvalteren ikke lenger ha grunnlag for innsigelse til dette 
området. 
 
 Bygging av molo / utfylling kan imidlertid innebære risiko for utrasing om det f.eks. er 
kvikkleire i området.  
Det bør derfor gis bestemmelse med krav om at det skal gjennomføres geotekniske 
undersøkelser før utfylling / bygging av molo her kan finne sted.  
 
Mudring og utfylling vil videre i de fleste tilfeller kreve tillatelse fra Statsforvalteren etter 
forurensningsloven. Behovet for sedimentundersøkelser bør derfor vurderes. 
Uavhengig av om slike undersøkelser er foretatt som grunnlag for reguleringsplan, vil 
dette være aktuelt som grunnlag for vår vurdering og behandling av ev. søknad om 
mudring / utfylling etter forurensningsloven. Vi viser i denne sammenhengen til veileder 
M350 om håndtering av sedimenter (jf. kap. 2). 
 
Øvrige innsigelser  
Vi hadde ellers opprinnelig innsigelse til  

 manglende konsekvensutredninger, bl.a. som grunnlag for lokalisering av 
område for utleieboliger på Nordre Kvarøy.  

 deler av planlagt gang- og sykkelvei,  
 lokalisering av områder for fritidsbebyggelse.  

 
Ved andre gangs høring konstaterte vi at områdene angitt ovenfor som det var knyttet 
innsigelse til var tatt ut av planen. Dette, samt bestemmelser om begrensning av 
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omfanget av planlagt gang- og sykkelsti, medfører også at vi ikke lenger ser at 
Statsforvalteren har grunnlag for disse innsigelsene. 
 
Statsforvalteren ser ikke noen grunn til innsigelser til manglende 
konsekvensutredning av bl. annet område for hotell, deler av gang- og sykkelvei og 
del av planlagt fritidsbebyggelse. Når det gjelder innsigelse til område NR1 i 
Kallervika, vil Statsforvalteren ikke lenger ha grunn til innsigelse dersom kommunen 
endrer plan som skrevet i brev den 25.02.2021 og dom det fremgår av 
Statsforvalterens uttalelse ovenfor, venstre bilde.  
 
Saksbehandleren anbefaler at kommunen endrer arealformål område NR1 til 
konkrete arealformål som vist i bilde til venstre i uttalelse fra Statsforvalteren i 
Nordland og som i brev som kommunen sendte til Statsforvalteren den 25.02.2021. 
 
Saksbehandleren anbefaler at det stilles krav til reguleringsplan for område B1.  
 
Saksbehandleren anbefaler at det stilles krav for geoteknisk undersøkelse i prosess 
regulering av ny molo i område NR1.  
 
Nordland Fylkeskommune  
 
Nyere tids kulturminner 
Vi viser til vår merknad ved 1.gangs høring av planforslaget. Det kommer ikke klart 
fram hvilke bygninger som er knyttet til planbestemmelse 2.7 Forhold til nyere tids 
kulturminner. Dette hindrer planen i å bli forutsigbar både for kommunen og huseierne. 
 
Kommentar. Det er noen bygninger som er over 100 år gamle på Indre Kvarøy, men 
det betyr ikke at de er automatisk fredete. Det er flere kriterier som avgjør, om en nyere 
tids kulturminne skal være fredet eller ikke. Blant slike kriterier er det representativitet, 
autentisitet, arkitektonisk verdi, osv. Dersom en bygning har status som fredet, gir dette 
mulighet for eier å søke midler for vedlikehold av slike bygninger. Samtidig setter 
statusen visse krav for bevaring av opprinnelig byggemåte, bruk av materialer, osv. 
Kommunen kjenner ikke til noen konkrete bygninger, som er ønskelig til å gi status som 
fredet. Samtidig er det hensiktsmessig å ha en bestemmelse som kommunen kan 
hjemle til i tilfelle det er ønskelig å pålegge grunneier å bevare visse verdier og 
kvaliteter som bygningen har.  
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Vi stiller også spørsmål med H570_5 i plankartet. Det er ikke klart hva denne 
hensynssonen 
inneholder av kulturminner eller kulturmiljø. Hvis dette skal være en hensynssone i 
plankartet bør det klargjøres hva den omfatter i planbeskrivelsen og, om nødvendig, få 
en tilhørende retningslinje knyttet til seg. 
 
Kommentar. Det ble i 2. gangs høringsutkast avglemt å endre hensynssone H570_5 til 
«båndleggingssone» H730_5. Saksbehandleren anbefaler at hensynssonen endres til 
H730_5, som det er allerede gitt retningslinjer for i planbestemmelser. Grunn til at 
kommunen ønsker kulturminner merket med båndleggingssoner i H730 serien er at 
disse båndlegger areal i hht kulturminneloven og har sterkere juridisk virkning en 
hensynssoner i serie H570, som bare viser, at det skal tas hensyn til kulturminner som 
finnes innenfor hensynsonnen.  
 
Trafikksikkerhet  
I konsekvensutredninger for næringsområde NR1, står det beskrevet at det forventes 
en trafikkøkning til og fra området dersom det blir etablert en dypvannskai. Tilknyttet 
utredning og beskrivelse av boligområde B1, B2 og B5, står det at det er et område 
med lite trafikk og derfor trygt for barn og unge å oppholde seg. Barn og unges sikkerhet 
og oppvekstmiljø er viktige interesser å ivareta. Vi ber kommunen om å gjøre en ny 
vurdering på hvorvidt rikspolitiske retningslinjer for barn og planlegging, blir overholdt, 
dersom denne planen vedtas med de nye boligområdene og videre etablering av 
næringsområde NR1. For mer informasjon se rikspolitiske retningslinjer og veileder om 
barn og unge i plan og byggesak. 
 
Kommentar: hovedformål med område NR1 er å tilrettelegge for ny havn, som skal gi 
plass for nye servicebåter, som blir levert til Kvarøy fiskeoppdrett AS i nær framtid. Det 
kan også bli bygget noen utleiehytter. Kvarøy er en øy, og det et begrenset antall biler 
som er tilgjengelig til hver tid. Bruk av havna skal genere en viss mengde trafikk, men 
mengde biler på veien skal fortsatt være liten, tatt i betraktning at biler som ikke er på 
Kvarøy må tas over til øya med ferge, og det er gangavstand overalt på Kvarøy. Det 
forventes at mesteparten av trafikken skal være næringsrelatert trafikk.  
 
Saksbehandleren kan ikke se, at planlegging av område NR1 med adkomst via 
Kallervikveien, som går langs boligområder B1, B2 og B5 er i strid med Rikspolitiske 
retningslinjer for barn og planlegging. Det er nok ledig areal og fortsatt veldig gode 
muligheter å tilrettelegge for godt oppvekstmiljø for barn og unge, som skal bo i 
boligområdene B1, B2 og B5. Det er gode muligheter å tilrettelegge for er store nok 
arealer som kan brukes av ulike aldersgrupper, egner seg for lek og opphold, og som 
gir muligheter for ulike typer lek på ulike årstider, jfr. Rikspolitiske retningslinjer for barn 
og planlegging, kapittel 4 og 5. 
 
Planbestemmelser 
I tilknytning til hensynssoner skal det være planbestemmelser som beskriver disse. 
Ikke alle hensynssonene har blitt beskrevet i forslag til planbestemmelser. Dette må 
legges til i planbestemmelsene før planforslaget vedtas. 
 
Kommentar. Det mangler retningslinjer for soner med hensyn til friluftsliv. 
Saksbehandleren anbefaler følgende ordlyd til retningslinjen: Innenfor område angitt 
som hensynssone – friluftsliv, ikke tillates tiltak som hindrer tilgang og bruk av området. 
Andre typer hensynssoner har tilknyttede retningslinjer.  
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Under generelle bestemmelser punkt 2.4, står det at det ikke bør være tillatt med 
bekkelukkinger. For å sikre at bekkelukkinger ikke forekommer bør en heller skive at 
det ikke skal være tillatt, eller at så langt det lar seg gjøre skal ikke bekker lukkes. 
Bestemmelsene for begrensninger for utnyttelsesgrad for boliger, fritidsboliger og 
naust, bør oppgis i samme enhet. Vi anbefaler at det anvendes BYA, slik som nevnt 
tilknyttet boliger.  
 
Kommentar. Innspillet tas med i plan. Siste setning under generelle bestemmelser, 
punkt 2.4 endres til: «Så langt det lar seg gjøre skal ikke bekker lukkes». 
 
I planbeskrivelsen står det at det er 5 vedtatte reguleringsplaner på Indre Kvarøy, og 
det er fire som henvises til med navn i planbeskrivelsen. Samtidig, i 
planbestemmelsene, henvises det til reguleringsplaner. Før planen vedtas bør dette 
være entydig fremstilt. 
 
Kommentar. Det er 4 gjeldende reguleringsplaner, som er nevnt i tabell på side 4 i 
planbeskrivelse:  
 
Reguleringsplan Dato  

reguleringsplan Kvarøy havn 28.06.2017 

reguleringsplan Utsikten, Indre Kvarøy 19.09.2006 

Reguleringsplan Kvarøy fergeleiet 18.06.2003 

Reguleringsplan Kvarøy fergeleiet, nordre del 18.06.2003 

 
I planbestemmelsene  er den siste plan: Reguleringsplan Kvarøy fergeleiet, nordre del, 
utelatt.  
Reguleringsplan Kvarøy fergeleie består av 2 deler: den sørlige del (selve fergeleie) og 
den nordre delen (masseuttak, regulert til næringsformål). Ved en feil ble ikke den 
nordre del av Reguleringsplan Kvarøy fergeleiet tatt med i planbestemmelser, paragraf 
7. Hensynssoner. Saksbehandleren anbefaler at den nordre delen tas også med i 
planbestemmelser, tabell i punkt 7.1.1 og i plankart kommunedelplan Kvarøy som en 
egen sone H900_4 der reguleringsplan skal fortsatt gjelde.  
 
 
Tilknyttet byggegrense, 2.5.1 står det at naustområder har en byggegrense på 0m inn 
til havet. 
Denne bestemmelsen henger ikke sammen med hvordan alle naustområdene er 
foreslått i plankartet. Vi foreslår at denne siste setningen under 2.5.1., strykes. 
Byggegrense med 0 meter inn til havet ivaretas likevel for naustområde N101, 
gjennom plankart og de andre setningene i bestemmelsen. 
 
Kommentar. Innspillet tas med i plan. Siste setning i punkt 2.5.1 Byggegrense mot 
havet strykes. Byggegrense for naust er likevel ivaretatt i plankartet og i 
bestemmelser punkt 2.5.1, som sier:  

Byggegrense mot havet vises som juridisk linje langs deler av strandsone, jfr. plan- 
og bygningslovens §1-8.  
 
I områder som har et byggeformål, er byggegrense samme som arealformålsgrense, 
med mindre byggegrense er angitt som juridisk linje. 
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Planbeskrivelse 
Det er positivt at kommunen har utarbeidet et regnskap for bruk av arealene på øya. 
For å ha en god oversikt over arealbruk bør regnskapet både vise nåværende og 
fremtidig arealbruk av boliger, fritidsboliger, næringsareal, etc. Til senere planarbeid 
viser vi til at Kommunal- og moderniseringsdepartementet i samarbeid med SSB har 
utarbeidet en oversikt, kommuneareal, over kommuners bruk av arealer og oversikt 
over demografi. 
 
Kommentar. Innspillet tas til etterretning 
 
Konsekvensutredning 
Planforslaget åpner for etablering av opptil 3 flytebryggeanlegg tilknyttet N101. Det 
vises til i planbeskrivelsen at dette er utredet gjennom konsekvensutredningen. 
Flytebryggeanlegg vil strekke seg ut i sjøen. Vi kan ikke se at påvirkningen på 
naturmiljø og naturmangfold i sjøen, samt påvirkning på ferdsel til sjøs, har blitt utredet 
i forbindelse med utredningen. Det bør stilles krav om utredning før brukstillatelse kan 
gis. 
 
Kommentar. Det er i planforslaget vurdert mulighet for å kunne legge ut flytebrygger ut 
for naustområde N101. I praksis betyr det at på sommerhalvåret kan man legge ut en 
flytebrygge som kan gå opp til 15 m ut i sjøen. Om vinterhalvåret er det ikke mulig å ha 
flytebrygge her på grunn av værforhold. Tiltaket vurderes til å ha marginal betydning 
for andre interesser, inkludert naturinteresser. Det er ingen registreringer av truede 
naturverdier som er registrert i området.  
Flytebrygge i 15 m avstand fra land ikke vil ha noen betydning for sjøferdsel i området.  
Saksbehandleren mener at naturinteresser og interesser for ferdsel i sjø nord for 
område N101 er tilstrekkelig utredet.   
 
Fra 1.gangs høring ble naustområde N_1 lagt til i planforslaget. Det fremkommer av 
planbeskrivelsene at eiere av fritidsbebyggelse ønsker dette. Andre berørte parter slik 
som de som driver landbruket og bor i nærheten, bør få uttale seg i saken før planen 
vedtas.  
 
Kommentar. Det er ingen aktiv landbruk på Indre Kvarøy annet enn høsting av gress. 
Landeier og eneste landbruksutøver Audun Johansen er kjent med plan om 
naustområde N_1. Kommunen har ikke fått noen innspill til naustområde N_1.   
 
Til senere planarbeid minner vi om at Miljødirektoratet har utarbeidet en digital 
veileder for konsekvensutredninger for klima og miljø. Veilederen inkluderer 
konsekvensutredning for temaene landskap og friluftsliv, naturmangfold, 
forurensning, kulturmiljø, vannmiljø, økosystemtjenester og klimagassutslipp. 
 
Kommentar. Innspillet tas til etterretning 
 
Statens vegvesen sendte uttalelse den 06.01.2021. Statens vegvesen har ingen 
merknader til planforslaget.  
 
Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap sendte en følgende melding: 
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 Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap (DSB) viser til plansaken som dere 
har sendt på høring. DSB har dessverre ikke kapasitet til å gå inn i alle mottatte 
plansaker og sender derfor automatisk ut dette generelle svaret på slike saker. 
() 
 
 Hvis det likevel er behov for direkte involvering av DSB i plansaken, bes det om at 
høringen sendes inn til DSB på nytt med tydelig angivelse av hvilket forhold det bes 
om DSBs uttalelse til. 
 
Kommentar. Saksbehandleren ser ikke i plan noen konkrete forhold som må avklares 
med DSB. 
 
Sametinget sendte en uttalelse den 26.01.2021. Høringsinstansen viser til planveileder 
som konkretiserer hensyn som bør tas i planarbeidet for å sikre naturgrunnlaget for 
samisk kultur, næringsutøvelse og samfunnsliv, jf. LOV-2008-06-27-71 Lov om 
planlegging og byggesaksbehandling (Planog bygningsloven) § 3-1 . I veilederen er 
det beskrevet hvilke hensyn Sametinget mener må ivaretas i planarbeid etter plan- og 
bygningsloven. - Sametingets planveileder finnes på følgende e-postadresse: 
www.sametinget.no/Tjenester/Miljoe-areal-og-kulturvern 
 
Kommentar. Innspillet tas til etterretning.  
 
Videre heter det i uttalelsen: Vi gjør oppmerksom på at alle samiske kulturminner fra 
før 1 91 8 er automatisk freda ifølge LOV-1 978-06-09-50, Lov om kulturminner 
(Kulturminneloven) § 4 annet ledd. Samiske kulturminner kan for eksempel være 
bygninger, hustufter, gammetufter, teltboplasser (synlig som et steinsatt ildsted), ulike 
typer anlegg brukt ved jakt, fangst, fiske, reindrift eller husdyrhold, graver og 
gravplasser, hellige fjell og offerplasser eller steder det knytter seg sagn eller 
tradisjoner til. Det må understrekes at dette ikke er en uttømmende oversikt, da den 
samiske kulturen er meget variert og mangfoldig. 
 
I følge Plan- og bygningsloven § 5-1 , andre ledd, påligger det kommunen å «sikre 
medvirkning fra grupper som krever spesiell tilrettelegging». Også Sametingets 
planveileder, kapittel 4. bokstav e, understreker at de som legger fram planer bør 
«iverksette aktive tiltak for å sikre reel medvirkning der siktemålet er å oppnå informert 
samtykke fra direkte berørte samiske interesser og lokalsamfunn, herunder samiske 
barn». Fra Sametingets side forutsetter vi en reell og nær dialog med reindrifta i 
området i planprosessen og om planvedtak.  
Det fremgår i plandokumentene at sykkelstier i planen kan ha konsekvenser for 
reindrifta i området. Sametinget forutsetter at sykkelstitraséene avklares med berørt 
reindrift og Statsforvalteren som er fagmyndighet for reindrift før planvedtak.  
 
Kommentar. Kommunen har ikke noe informasjon om samiske kulturminner på Indre 
Kvarøy. Det er kartlagt 6 gravminner i planområde kommunedelplan Kvarøy, som er 
merket som soner for båndlegging etter kulturminneloven, H730_1 til H730_6. 
Nordland Fylkeskommune, som er kulturminnemyndighet etter kulturminneloven, 
hadde noen merknader til 1. høringsutkast delplan Kvarøy med hensyn til kulturminner. 
Planforslag kommunedelplan Kvarøy ble justert etter 1. gangs høring – forslag til hotell 
ble fjernet. Fylkeskommunen hadde innsigelse til hotellområdet på grunn av nærhet til 
en kulturminne.  
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I dialog med Nordland Fylkeskommune ble det også tidligere justert trase for gang- og 
sykkelvei i nordvest Indre Kvarøy, der gang- og sykkelveien kommer nært gravminne 
merket med sone H730_1. Sykkelsti i nordre Indre Kvarøy, som er med i planforslaget, 
vil passere denne kulturminnet i sikker avstand.  
Statsforvalteren i Nordland og Hestmannen/Strandtidene reinbeitedistrikt har også 
vært høringsinstanser i fra starten av planperioden. Kommunen har ikke fått noen 
merknader direkte fra reinbeitedistriktet.  
 
Kvarøy fiskeoppdrett AS sendte innspill vedrørende næringsinteresser i Kallervika, 
boligområde nær Knuthågen samt innspill vedrørende planbestemmelser til nye 
boligområder.  
Høringsparten konkretiserer hvordan område Kallervika ønskes utnyttet til bl. annet nyt 
havn med molo og kaiareal, friområde (badeplass), sjøhus. Øst for Kallervika ønsker 
høringsparten å legge til rette for næringsareal med hensikt å bygge bl. annet et nytt 
hotell. Fremtidig utnyttelse av Kallervika og tilgrensende område like øst er visualisert 
i en tegning laget av Prodeco AS.  
 

 
Figur 3. Forslag til utnyttelse av Kallervika 
 
a. Framføring av veg er en videreføring og oppgradering av eksisterende veg til 
Ungdomshuset / Kallervika.  
b. Vegføring til kai og molo på nordsiden av Kallervika tenkes lagt i fjell, all 
overskuddsmasse kan da benyttes i molo.  
 
c. Kai og arealer for mellomlagring på kai er tenkt lagt i nord – sørretning langs molo. 
De største fartøyene til Kvarøy Fiskeoppdrett AS kan dermed flyttes fra den 
«overfylte» havna de i dag bruker og til Kallervika.  
d. Småbåthavn er lagt inn i forslaget, plassert slik at også den beskyttes av planlagt 
molo.  
e. Næringsareal etableres østover fra Kallervika.  
f. Parkeringsareal for ansatte og brukere av badeplass, friluftsområde m.v. etableres 
der Ungdomshuset står i dag.  
 
Kommentar. Innspillet fra Kvarøy fiskeoppdrett AS vedrørende Kallervika ble drøftet 
med Statsforvalteren i Nordland. Kommunen anbefaler at innspillet tas med i plan 
delvis. Havneområde, molo, kai, adkomstveier, parkeringsareal tas med i plan og vises 
med tilsvarende arealformål i kommunedelplan Kvarøy. Sjøhus tas med i plan som 
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utleiehytter, Fritids- og turistformål, SOSI kode 1170. Området skal senere reguleres, 
og reguleringsplankrav for hele Kallervika består. 
 
Område for næringsbebyggelse og hotell øst for Kallervika kan ikke tas med i plan 
uten ny offentlig høring, fordi området er et nytt byggeområde, som ønskes lagt ut. 
Kommunen anbefaler at området ikke tas med i plan.  
Saksbehandleren anbefaler at plankartet endres som vist i skisse nedenfor: 
 

 
Figur 4. Forslag til endring av plankart for Kallervika 
 
Innspill fra Kvarøy fiskeoppdrett AS vedrørende planbestemmelser til boligareal 
 
Boligarealer  
a. Begrensningene er i forslag til reguleringsbestemmelser, se pkt. 3.5.2 og 3.6.2., 
basert på antall boliger. Disse er definert som ene- og tomannsboliger med en 
utnyttelsesgrad på 40% BYA og et krav om 1,5 parkeringsplass pr. bolig. Det foreslås 
en slik endring; i. «Bolig» erstattes med «Boligbygg».  
ii. Utnyttelsesgrad endres til 50% BYA.  
iii. Behov for parkeringsplass endres til 1,0 parkeringsplass pr. boenhet.  
 
 
Som en konsekvens av den økte aktiviteten hos Kvarøy Fiskeoppdrett AS, øker også 
behovet for boliger. Boligene må dekke flere behov, alt fra hybler og enkle to-roms 
leiligheter til større familieboliger.  
Antall ansatte vil de nærmeste 5 årene øke betydelig, og bedriften ser ikke hvordan 
boligbehovet skal kunne løses innenfor dagens rammer.  
Det foreslås 2 endringer i forhold til forslaget som nå er på høring;  
En endring som vist over her vil åpne for en større fleksibillitet når privatperson, 
bedrift, offentlig virksomhet eller utbygger skal dekke et konkret boligbehov. Dette 
behovet kan i en periode være mindre leiligheter/hybler, i en annen periode større 
eneboliger tilpasset familier 
 
Kommentar. Saksbehandleren er enig om at planbestemmelser for boliger kunne 
være formulert tydeligere. I 2. gangs høringsutkast gis det både maks. antall 
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eneboliger/tomannsboliger og maks. bebygget areal BYA i %. Med bakgrunn at det 
vil stilles krav om reguleringsplan for boligområde B1, er det bare 2 nye boligområder 
som forblir i plan med mulighet for å bygge ut uten reguleringsplan. Derfor anbefaler 
saksbehandleren at kommunen fjerner boligområder fra planbestemmelses punkt 
3.5.2 og utnyttingsgrad angis bare med maks. bebygget areal BYA i % og maks. 
høyde for alle typer boliger.  
Samtidig anbefaler saksbehandleren at maks. utnyttingsgrad for boligbebyggelse 
økes fra 40% BYA til 50% BYA. Behov for parkeringsareal endres fra 1,5 til 1,0 
oppstillingsplass per boenhet. Dette med bakgrunn i at det kan være aktuelt å bygge 
flermannsboliger.  
Planbestemmelser, punkt 3.6.2 endres og formuleres slik: 
Det skal etableres minimum 1,0 parkeringsplasser pr. boenhet. Parkering kan løses 
på egen tomt eller som fellesanlegg. 
 
Maks. utnyttingsgrad per tomt er 50% BYA. Maks bygningshøyde er 7 m.  
 
For boligareal som ikke kan få innlagt kommunalt vann og avløp, må søker vise til 
løsninger for vann, avløp og godkjent adkomst før fradelings- eller byggetillatelse kan 
gis. 
 
Det skal avsettes min. 200 m2 uteoppholdsareal for hver bolig.  
 
 
Se også generelle bestemmelser for bebyggelse og anlegg. 

Planbestemmelser, punkt 3.5.2 endres og formuleres slik: 
 
3.5.2. Utbyggingsvolum 
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Det fremgår av tabellen antall nye fritidsboliger, naust eller flytebrygger som tillates i 
hvert område.  
 
Nr. Område  fritidsbolig naust flytebrygge 
N101       3 
N_1     8   
H2   2     
  Til sammen 2 8 3 

 
Eksisterende områder for naust kan fortettes der kommunen finner det 
hensiktsmessig.  
 
For utnyttingsgrad fritidsbebyggelse, gjelder i tillegg bestemmelser i 3.6.3 
For utnyttingsgrad boligbebyggelse, se bestemmelser i 3.6.2. 
 
 
Innspill fra Kvarøy fiskeoppdrett AS vedrørende boligområde Knuthågen 

 
Figur 5. Forslag til endring av Knutthågen boligfelt 
 
Arealet er tidligere omsøkt, og merknader til denne søknaden framgår av 
saksdokumentene.  
I samråd med eier og Lokalutvalget er det gjort endringer som vist i kartutsnittet over 
her. Endringene medfører at Lekearealet i «Indianerskogen» fortsatt er ivaretatt. 
Saken er tatt opp med Lokalutvalget. Avstand fra boligområde til sjø følger her den 
samme «linjen» som i eksisterende plan. Adkomstvegen følger i grove trekk dagens 
bruk. 
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Kommentar. Ønsket utvidelse av eksisterende boligareal er nå justert i retning 
nordover og inntil eksisterende boligareal, slik at «Indianerskogen» ikke vil lenger 
skjermes av bolig som ønskes satt opp i området. Samtidig har høringsparten spilt inn 
en bedre adkomstløsning til eksisterende boligområde, slik at adkomstveien starter i 
eksisterende veikryss og beslaglegger mindre eksisterende boligareal. 
Saksbehandleren anbefaler at innspillet tas med i plan med mindre justeringer. Den 
16.04.2021 hadde kommunen befaring i området med hensikt å planlegge optimale 
grenser for boligtomter i Knutthågen i samsvar med innspill fra Kvarøy fiskeoppdrett. 
Det ble satt ut grenser for planlagt boligtomt mellom gnr. 48/66 og havet. Samtidig ble 
det planlagt en løsning for adkomst til boligområdet. 
 
Kommunen har også fått innspill til 2. gangs høringsforslag kommunedelplan Kvarøy 
fra grunneier gnr. 48/47. Det er ikke ønskelig med en ny bolig mellom gnr. 48/47 og 
havet. Saksbehandleren anbefaler at innspillet tas med i plan og boligformål på 
nedside av gnr. 48/47 fjernes. Samtidig tas et lite areal på gnr. 48/2 med i plankart som 
boligareal. Hele området blir da i plankartet justert som vist nedenfor.  
 

      
Høringsutkast    Forslag til endring 
Figur 6. Forslag til endring av plankart for Knutthågen boligfelt 
 
Nordland Fylkes fiskarlag 
 
Nordland Fylkes fiskarlag sendte innspill vedrørende naustområde N101. 
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Figur 7. Utdrag fra plankart for område N101 
 
Høringsparten viser til planbestemmelser for naustområde N101: 
Naustområde N101 
Det tillattes flytebryggeder forholdene tillater det. Kai og/eller flytebrygge kan totalt gå 
maks 15 m ut i sjøen. 
Se også generelle bestemmelser for bebyggelse og anlegg. 
 
Det heter i uttalelsen: Vi har mottatt henvendelse fra Lurøy Fiskarlag som ønsker at 
område sikres for fremtidig tørrfiskproduksjon slik som det er i dag. P/R Håløyger hjell 
disponerer deler av område N101 og bruker dette området til tørrfiskproduksjon. 
Området hvor hjell og naust står tilhører eiendommen «Bonekra» 48/10 v/Leif 
Sarassen, denne overtok han fra Snorre Sarassen, tinglyst 17/8-2015. Lurøy Fiskarlag 
krever at området forblir næringsområdet, som det er i dag. 
Nordland Fylkes Fiskarlag ber om at Lurøy kommune tar hensyn til innspill fra Lurøy 
Fiskarlag. Bestemmelsene for N101 må tilpasses slik at ny kommunedelplan sikrer 
bruk av område til tørrfiskproduksjon som i dag. Fremtidig adkomst til området som 
benyttes til tørrfiskproduksjon må også sikres. 
 
Kommentar. Kommunen har også fått et liknende innspill fra Leif Snorre Sarassen: 
Innspill til kommunedelplan Kvarøy; 
I området N 101 har Leif Sarassen et naust, en hjell og veirett til dette. Dette er i 
sammenheng med husmannsplassen Bonekra,48/10, som han har overtatt 
eiendommen etter sin far Snorre Sarassen. Tinglyst 17/8‐2015 Hjell disponeres av P/R 
Håløyger som bruker dette området til tørrfiskproduksjon.  Mvh Leif Snorre Sarassen 
 
Høringsparten viser til bestemmelser konkret til naustområde  N101, men i tillegg til 
disse bestemmelser, skal det gjelde også generelle bestemmelser for naust i 
planforslaget: 
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3.6.4. Bestemmelser for naust, kode 1500 
a) Naust eller deler av naust tillates ikke innredet til varig opphold 
b) Største tilbruksareal T-BRA er 30 m². Maksimal mønehøyde over terreng er 5 
meter. 
c) Før nausttomt tillates fradelt eller bebygd, skal det vises til godkjent avkjørsel og 
opparbeidet parkeringsplass som kommunen finner tjenlig, jfr. PBL Kapittel 27. 
d) Før nye nausttomter som grenser til offentlig vei tillattes fradelt eller bebygd, skal 
adkomst og parkering godkjennes av veimyndighet. Denne bestemmelsen gjelder 
også ved fortetting av eksisterende naustbebyggelse.  
 
Saksbehandleren er enig med høringsparten, at eksisterende næringsaktivitet som 
foregår i bygg, som er mye større enn 30 m2 BRA, burde være sikret bedre både i 
plankartet og planbestemmelser. Se bilde nedenfor.  
 

 
Figur 8. Fiskehjell  
 
Saksbehandleren anbefaler at del av N101 som omfatter naust og fiskehjell som Leif 
Sarassen disponerer, skal gis kombinert formål næringsbebyggelse/naust/lager, SOSI 
kode 1800.  
 

 
Figur 9. Naust 
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Området gis nytt navn N200 og det knyttes følgende bestemmelser til området:  
 
Kombinert formål næringsbebyggelse/naust/lager 
Innenfor området tillattes naustbebyggelse, fiskehjell og annen bebyggelse for 
fiskerirelatert næring, lager og liknende. Maks utnyttingsgrad er 70% BYA. Maks 
bygningens høyde er 6 m.  
 
Disse bestemmelsene sikrer at eksisterende bygninger i området kan erstattes med 
tilsvarende eller liknende bygninger, eller at eksisterende bygningsmasse kan 
vedlikeholdes.  
 
Saksbehandleren anbefaler, at plankartet endres slik:  

 
Figur 10. Forslag til endring av plankart for område N101 
 
Norges vassdrags- og energidirektoratet (NVE) sendte en følgende uttalelse: 
På grunn av midlertidige ressursmessige utfordringer har NVE dessverre ikke 
kapasitet til å saksbehandle denne saken. Vi beklager dette og håper på forståelse 
for situasjonen. 
 
Kommentar. Innspillet tas til etterretning.  
 
Mattilsynet sendte en uttalelse: 
 
 Viser til brev av 10.12.2020 angående nytt offentlig ettersyn av kommunedelplan for 
Kvarøy. Plandokumentene er gjennomgått og Mattilsynet har følgende kommentarer:  
Hensynssone, tilsigsfelt/nedbørsfelt drikkevann  
I forslag til planbestemmelser pkt 7.1.4 står det: Innenfor tilsigsfelt/nedbørsfelt for 
drikkevann er det forbud mot tiltak som kan forurense drikkevann, 
jf.drikkevannsforskriften.  
Mattilsynet mener dette er et godt og nødvendig virkemiddel for å beskytte 
råvannskilden. Kommunen bør vurdere om det er hensiktsmessig å konkretisere hvilke 
restriksjoner som skal gjelde i hensynssonen, for å unngå fremtidige konflikter.  
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Kommentar. Mattilsynet anbefaler å konkretisere hvilke restriksjoner som skal gjelde i 
sikringssone «nedslagsfelt drikkevann». Et godt eksempel på aktiviteter som kan lede 
til forurensing av drikkevann, er beite av dyr. Nå er det ingen dyr på Kvarøy, men 
dersom det senere blir aktuelt med beite av dyr i området, kan kommunen med 
hjemmel i kommunedelplan Kvarøy å sørge for at hele det aktuelle området 
nedslagsfelt drikkevann er inngjerdet. Det kan også være aktuelt å forby andre tiltak, 
uten at det er på forhånd kjent konkret, hvilke tiltak formuleringen i retningslinjen 
gjelder. Saksbehandleren er ikke helt enig med Mattilsynet, om at det er nødvendig å 
konkretisere retningslinjen og hvilke tiltak den gjelder. Slik teksten retningslinje er i dag, 
kan kommunen med hjemmel i kommunedelplan Kvarøy avslå alle tiltak med hjemmel 
i plan og bygningsloven, dersom disse kan føre til forurensing av drikkevann. 
Saksbehandleren anbefaler at retningslinje for sikring nedslagsfelt drikkevann består 
uendret.  
 
Leveringssikkerhet  
Teknisk infrastruktur, herunder drikkevann, er tatt med i konsekvensutredningen.  
I planbeskrivelsen er konsekvensutredningen oppsummert. Her er tilstand i 
eksisterende infrastruktur og evt ny infrastruktur oppgitt som antatte problemstillinger 
og utfordringer. Og det er nevnt at del av planlagt bolig- og fritidsbebyggelse vil kreve 
private løsninger for vann- og avløp.  
 
I planbestemmelsene er det beskrevet at i byggeområder for boliger og fritidsboliger 
kan hverken fradeling eller utbygging finne sted forutsatt løsninger for vann og avløp, 
samt atkomst, er godkjent av kommune og avklart md evt andre berørte parter.  
Dette er viktig for å sikre at beboere får nok og trygt drikkevann (som det ligger et krav 
om i drikkevannsforskriften). Kommunen bør tenke gjennom hvilken dokumentasjon 
som skal foreligge for at løsningene for vann og avløp kan godkjennes av dere, før 
fradeling eller utbygging.  
 
Det er avgjørende for næring og boligbygging at leveringssikkerheten ivaretas. Per i 
dag er dette omtalt med følgende i planbeskrivelsen: I nåværende tilstand er det ikke 
sikkert at vannverket kan levere tilstrekkelig mengde drikkevann for å sikre forsyning 
av boligområder B1 og B2. Kommunen skal sikre at i tidspunkt når disse områdene 
bygges ut, har vannverket tilstrekkelig kapasitet for å levere tilstrekkelig mengde 
drikkevann til de nye boligområdene.  
 
Mattilsynet er kjent med at det jobbes med andre løsninger for forsyning av ferskvann 
til Kvarøy. 
 
Kommentar. Mattilsynet anbefaler kommunen å tenke, gjennom hvilken 
dokumentasjon som skal foreligge for at løsningene for vann og avløp kan godkjennes, 
før fradeling eller utbygging. Formål med planbestemmelser, som krever at løsninger 
for vann og avløp er avklart med kommunen og med andre eventuelle høringsparter før 
fradeling av tomt for bebyggelse kan finne sted.  
Disse bestemmelsene hjemles i plan- og bygningslovens kapittel 27 og sikrer at det 
ikke fradeles tomter som senere ikke kan brukes for bebyggelse. Det kan oppstå 
mange forskjellige situasjoner i praksis, f. eks. at en grunneier ikke gir kjøper av tomt 
rettighet til å føre avløp over sin eiendom. Det er vanskelig å ramse opp alle konkrete 
hindringer som kan oppstå for utbygging av en tomt. Derfor er det best at kommunen 
lar være å endre planbestemmelser som mattilsynet viser til. 
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Eirik Michalsen fra Mo i Rana, grunneier gnr. 48/47 har sendt et innspill:  
Viser til Kommunedelplan Kvarøy som er lagt ut til offentlig ettersyn. Vi er eiere Av 
plankartet framgår det at området mellom vår tomt og sjøen (mot sør-øst) blir avsatt til 
boligformål. Vi har også mottatt nabovarsel (desember-2020) på at området mot sør-
vest skal bebygges med en ny bolig ganske tett inntil oss. Disse områdene var ikke 
regulert til boligformål da vi kjøpte boligen vår. Det ligger også en ubebygd boligtomt 
(Gnr 48, Bnr 34) rett sør for oss, se for øvrig vedlagte kartutsnitt. 
 

 
Figur 11. Kartskisse fra innspill gnr. 48/47 
 
Vi mener at ytterligere en boligtomt på området mellom oss og sjøen (mot sør-øst) vil 
skape en unødvendig fortetting i området, og at dette vil forringe verdien av boligen vår 
med hensyn på utsyn og tap av frihetsfølelsen man ønsker på en slik fin plass som 
Kvarøya er! Vi håper derfor at området mellom oss og sjøen (mot sør-øst) ikke gjøres 
om til boligformål i forslaget til ny Kommunedelplan. 
 

      
Høringsutkast    Forslag til endring 
Figur 12. Forslag til endring av plankart for Knutthågen boligområde 
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Kommentar. Innspillet tas med i plan og eksisterende boligareal mellom gnr. 48/47 og 
havet tas ut av plan. Se også kommunens kommentar til innspill fra Kvarøy 
Fiskeoppdrett AS ovenfor som gjelder Knuthågen boligfelt.  
 
Annet 
Nå, når område NR1 endres til hovedformål havneområde i sjø og formål kai, molo, 
adkomstvei, parkeringsareal, friluftsområde og område til utleieboliger, er det ikke 
lenger nødvendig å ha rekkefølgebestemmelser, som sørger for at eksisterende 
næringsareal nord for Kvarøy havn er utnyttet før område NR1 kan bygges ut. Planen 
tillater ikke for næringsareal i område NR1. Derfor er det ikke noe mening å ha 
rekkefølgebestemmelser som sørger for at annet tilgjengelig næringsareal utnyttes 
først. Slike rekkefølgebestemmelser kan med fordel fjernes fra plan: 
 
Punkt 3.7 i planbestemmelser kan fjernes: 

3.7 Utbyggingsrekkefølge  

a) Næringsområde NR1 kan ikke bygges ut før tillatt bebygget areal i område 
BKB3 i gjeldende reguleringsplan Kvarøy havn er 75% utnyttet. Dersom det 
utarbeides ny reguleringsplan, gjelder denne bestemmelsen 75% tillatt 
bebygget areal i den nye plan som tilsvarer område BKB3 i reguleringsplan 
Kvarøy havn.  

 
Punkt 3.2 i planbestemmelser kan også fjernes: 
 
3.2  Forhold som skal avklares og belyses i videre reguleringsarbeid (§ 11-9 punkt 
8) 

a) Område NR1 kan ikke startes å bygges ut før tilgjengelig næringsareal, som 
omfattes av område BKB3 i reguleringsplan «Kvarøy havn» er utnyttet.  
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Eiendom gnr. 48/61 
Eiendom gnr. 48/61 inngår i naustområde N101, men er egentlig en fritidseiendom. 
Planforslaget må rettes og eiendommen gis fritidsformål.  
 
Oppsummering 
Forslag til kommunedelplan Kvarøy vedtas med følgende endringer: 
 
Det stilles krav om detaljregulering for boligområde B1. Plankartet endres som vist i 
figur 1. i saksfremlegget.  
 
Det gis følgende retningslinjer for hensynssone friluftsliv: Innenfor område angitt som 
hensynssone – friluftsliv, ikke tillates tiltak som hindrer tilgang og bruk av området. 
 
Siste setning under generelle bestemmelser, punkt 2.4 endres til: «Så langt det lar 
seg gjøre skal ikke bekker lukkes». 
 
Saksbehandleren anbefaler at den nordre delen reguleringsplan Kvarøy fergeleie tas 
også med i planbestemmelser, tabell i punkt 7.1.1 og i plankart kommunedelplan 
Kvarøy som en egen sone H900_4 der reguleringsplan skal fortsatt gjelde: 
7.1.1 I soner hvor gjeldende reguleringsplan fortsatt skal gjelde, skal følgende 

godkjente planer fortsatt gjelde, PBL §11-8 f): 
 

Hensynssone Navn Saks nr. Vedtatt 
H910_1 Kvarøy havn 15/17 28.6.2017 
H910_2 Utsikten, Kvarøy 28/06 19.09.2006 
H910_3 Kvarøy fergeleie   18.06.2003 
H910_4 Kvarøy fergeleie, 

nordre del 
  18.06.2003 

 
Siste setning i punkt 2.5.1 Byggegrense mot havet strykes. 
 
plankartet for næringsområde NR1 endres som vist i skisse nedenfor: 
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Planbestemmelser, punkt 3.6.2 endres og formuleres slik: 
Det skal etableres minimum 1,0 parkeringsplasser pr. boenhet. Parkering kan løses 
på egen tomt eller som fellesanlegg. 
 
Maks. utnyttingsgrad per tomt er 50% BYA. Maks bygningshøyde er 7 m.  
 
For boligareal som ikke kan få innlagt kommunalt vann og avløp, må søker vise til 
løsninger for vann, avløp og godkjent adkomst før fradelings- eller byggetillatelse kan 
gis. 
 
Det skal avsettes min. 200 m2 uteoppholdsareal for hver bolig.  
 
 
Se også generelle bestemmelser for bebyggelse og anlegg. 

Planbestemmelser, punkt 3.5.2 endres og formuleres slik: 
 
3.5.2. Utbyggingsvolum 
 
Det fremgår av tabellen antall nye fritidsboliger, naust eller flytebrygger som tillates i 
hvert område.  
 
Nr. Område  fritidsbolig naust flytebrygge 
N101       3 
N_1     8   
H2   2     
  Til sammen 2 8 3 

 
Eksisterende områder for naust kan fortettes der kommunen finner det 
hensiktsmessig.  
 
For utnyttingsgrad fritidsbebyggelse, gjelder også bestemmelser i 3.6.3 
For utnyttingsgrad boligbebyggelse, se bestemmelser i 3.6.2. 
 
 
Plankart for Knuthågen boligområdet endres slik: 
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Plankart naustområde N101 endres ved at del av området der man produserer 
tørrfisk endres. Plankartet endres slik: 

 
 
Det knyttes følgende bestemmelser til område N200:  
 
Kombinert formål næringsbebyggelse/naust/lager 
Innenfor området tillattes naustbebyggelse, fiskehjell og annen bebyggelse for 
fiskerirelatert næring, lager og liknende. Maks utnyttingsgrad er 70% BYA. Maks 
bygningens høyde er 6 m.  
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Punkt 3.7 i planbestemmelser 

3.8 Utbyggingsrekkefølge  

b) Næringsområde NR1 kan ikke bygges ut før tillatt bebygget areal i område 
BKB3 i gjeldende reguleringsplan Kvarøy havn er 75% utnyttet. Dersom det 
utarbeides ny reguleringsplan, gjelder denne bestemmelsen 75% tillatt 
bebygget areal i den nye plan som tilsvarer område BKB3 i reguleringsplan 
Kvarøy havn.  

 
Fjernes.  
Punkt 3.2 i planbestemmelser 
 
3.2  Forhold som skal avklares og belyses i videre reguleringsarbeid (§ 11-9 punkt 
8) 

b) Område NR1 kan ikke startes å bygges ut før tilgjengelig næringsareal, som 
omfattes av område BKB3 i reguleringsplan «Kvarøy havn» er utnyttet.  

 
Fjernes 
 
Det legges et nytt underpunkt i planbestemmelser, 3.2: 
I reguleringsplanarbeid for Kallervika skal det utredes stabilitet i grunn for utfylling av 
molo og bygging av kai.  
 
Eiendom gnr. 48/61 i området N101 gis fritidsformål.  
 
Vurdering av sakens påvirkning på folkehelse:  
Saken omfattes av følgende av de syv prioriterte resultatatområdene fra Regional plan 
for folkehelse i Nordland 2018-2025:  

 Samarbeid 
 Bo- og Nærmiljø 
 Et inkluderende og likeverdig samfunn 
 Barn og ungdom 

o Herunder helsefremmende oppvekstarenaer 
 Voksenlivet 
 Alderdom 

 
En helhetlig planprosess for arealbruk i Kvarøy sørger for at alle samfunnsinteresser 
vurderes i helhet og alle sosiale grupper blir hørt. Saken vurderes til å ha positiv 
påvirkning på folkehelse.  
 
Vedlegg:   
Uttalelse: Mattilsynet 
Uttalelse: NVE 
Uttalelse: Nordland Fylkeskommune 
Uttalelse: Sametinget 
Uttalelse: Statens vegvesen 
Uttalelse: Direktoratet for Samfunnssikkerhet 
Innspill: Kvarøy fiskeoppdrett 
Innspill: Leif Snorre Sarassen 
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Uttalelse: Nordland Fylkes fiskarlag 
Uttalelse: Kvarøy lokaluvalg 
Innspill: Erik Michalsen, gnr. 48/47 
2. gangs høringsutkast til plankart 
2. gangs høringsutkast til planbestemmelser 
Saksfremlegg – utlegging av planforslag ut på 2. gangs offentlig høring 
 
Utskrift til: 
Statsforvalteren i Nordland, Nordland Fylkeskommune 
 
Saksbehandlerens innstilling: 
 
Det anbefales at Formannskap som planutvalg og Kommunestyre fatter følgende 
vedtak: 
 

 I henhold til plan- og bygningslovens §11-15 vedtas Kommunedelplan Kvarøy 
med endringer som kommer frem av planforslaget. 

 
Tonnes, 01.06.2021  Vaidotas Suveizdis, kommuneplanlegger 

 
Etatssjefens innstilling: 
 

 Saksbehandlers innstilling tiltres.    
 
Tonnes, 02.06..2021  Atle Henriksen, teknisk sjef 

 
Rådmannens innstilling: 
 
Det anbefales at Formannskap som planutvalg og Kommunestyre fatter følgende 
vedtak: 
 

 I henhold til plan- og bygningslovens §11-15 vedtas Kommunedelplan Kvarøy 
med endringer som kommer frem av planforslaget. 

 
Lurøy, 8. juni 2021 Karl-Anton Swensen, rådmann 

 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 16.06.2021 sak 96/21 
 
Enstemmig vedtak: 
 
Det anbefales at Kommunestyre fatter følgende vedtak: 
 

 I henhold til plan- og bygningslovens §11-15 vedtas Kommunedelplan Kvarøy 
med endringer som kommer frem av planforslaget. 

 
Behandling/vedtak i Kommunestyret den 23.06.2021 sak 11/21 
 
Enstemmig vedtak: 
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 I henhold til plan- og bygningslovens §11-15 vedtas Kommunedelplan Kvarøy 
med endringer som kommer frem av planforslaget. 

 
 
 


